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 Kaupungin henkilöstölle järjestettiin viime vuoden tapaan työhyvinvointikysely ke-
vääl lä 2020. Kysely toteutettiin sähköisenä kyselynä ja siihen oli mahdollista vas-
ta ta joko sähköpostiin lähetetyn linkin tai Koski-intran kautta.

Kyselyyn saatiin vastauksia yhteensä 409 kpl ja vastausprosentti koko kau pun gin
henkilöstön osalta oli 65,5 %, joka oli  63% vuonna 2019.

Työhyvinvointikyselyn alkutiedoissa kysyttiin työntekijän osastoa ja lä hi esi mies tä.
Varsinaisessa kyselyosassa oli kysymyksiä, jotka olivat jaettu viiteen osi oon;

1) työ ja osaaminen
 2) esimiestyö ja johtaminen
 3) työyhteisö
 4) työhyvinvointi ja työkyky
 5) Tyhy-toiminta

Kysymyksien aihealueet olivat samat kuin edellisenä vuotena, joka helpottaa työ-
hy vin voin nin seurantaa ja toimenpiteiden vaikuttavuuden arviointia.

Tarkastuslautakunta on todennut vuoden 2019 arviointikertomuksessa:

”Tarkastuslautakunta pitää tärkeänä työhyvinvointikyselyn toteuttamista jat ku va-
na toimintana työhyvinvoinnin kehittämiseksi. Lisäksi pidetään tärkeänä, et tä
tulokset puretaan auki yhteistyössä henkilöstön kanssa hallintokunnittain.”

Tarkastuslautakunnan edellä mainitut huomiot tullaan toteuttamaan. Kyselyn tu-
lok set on esitelty esimiesinfossa 9.6.2020 ja samalla käyty läpi ohjeistukset jat ko-
toi men pi teil le. Työhyvinvointikyselyn tulokset esitellään koko henkilöstölle esi-
mies ten toimesta osastoittain. Keskustelujen pohjalta esimiehet yhdessä hen ki-
lös tön kanssa kirjaavat kolme toiminpidettä, joilla tullaan kiinnittämään huo mio ta
työhyvinvointiin. Toimenpide-ehdotukset kerätään hallintojohtajalle syys kuun
aikana ja niiden vaikutuksia mitataan seuraavan vuoden kyselyssä, jo ka tullaan
jatkossakin toteuttamaan vuosittain.

Koko kaupungin ja toimialojen työhyvinvointikyselyn tulokset ovat oheis ma te ri aa-
li na.

Kaupunginjohtaja: Kaupunginhallitus merkitsee tiedoksi työ hy vin voin ti kyselyn tu-
lok set ja lähettää asian edelleen tiedoksi kaupunginvaltuustolle. 



Kaupunginhallitus: Hyväksyttiin yksimielisesti. 


